
Irorraánw_: ., 'v,- t j g 942

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
;lrkefc 2019 FEBR 2 o .

FIDESZ-KDNP

Móring József Attila

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnökének részére

	

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

A házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Gráf József földm űvelésügyi é s

vidékfejlesztési miniszterhez „Miért késik a területalapú támogatások kifizetése?” címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Választókerületem mezőgazdasággal foglalkozó lakói 2008 áprilisában adtak be unió s

területalapú támogatásra igényt a MVM Somogy Megyei Hivatalához.

6,64 Ha nagyságú területre igényelhettek volna támogatást, ezzel szemben csak 3,5 Ha-ny i

területre kértek.

2008. novemberben a hivatal visszaküldte egyeztetésre az igénylést, mivel 3,33 Ha az un .

egybeművelt terület, így 0,17 Ha túligénylés keletkezett . Az érintett gazdák a helyesbítés t

azonnal elvégezték, de a megyei hivataltól választ sem és támogatást sem kaptak .

Tudomásunk szerint az uniós pénzösszeg 2008 szeptemberében beérkezett az országba .

0,17 Ha terület miatt visszatartanak kb . 10 mFt-ot és válaszra sem méltatják a gazdákat azót a

sem.

Többszöri megkeresést a megyei hivatal különböz őképpen hárított el magától, például : nem

érkezett be a támogatás összege, egyeztetés folyik a területek nagyságával kapcsolatban, stb .

A legutóbbi érdekl ődésre pedig az volt a válasz, hogy nincs pénz .

Kérdezem miniszter Urat:

Mikor kapják meg a gazdák az európai uniós területalapú támogatásokat ?

Somogyvár, 2009. február 16 .

Várom megtisztelő válaszát .
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